
 
 

ACTE PLE ORDINARI 
DATA 30 DE NOVEMBRE 1999 
HORA LES 7 DE LA TARDA 

 
 

ORDRE DEL DIA PRESIDENT: Il·lm. Alcalde 
Lluís M. Corominas 

- Josep Aldomà Buixadè 
- Gemma Perich Vidal 
- Josep M.Serra Mercader 
- Montserrat Gatell Pérez 
- M.Dolors Ustrell Boada 
- José Martímez Gómez 
- Francesc  Soto Martínez 
- Rai Serra Clapés 
- Pilar Llaquet 
- Rosa Massot Casadevall 
- Enric Falgueres Rabaseda 
- Jordi Permanyer Bellmunt 
- Francesc Deu Trullà 
- Julio Cesas Pombo 
Sabugueiro 
- Josep Rodes Girona  
 
 
- Juli Boadella Vergés 
  Secretari 
 
- Pedro Villameriel 

Interventor 
 

 
 
 1.- Aprovació, si s’escau, dels 

esborranys de les actes:  
    28-09 i 02-11-99. 
  
 2.- Decrets de l’Alcaldia i 

acords Comissió de Govern. 
 
 3.- Reglament d’instal·lacions 

esportives. 
 
 4.- Reglament del centre de 

serveis per a empreses. 
 
 5.- Atermenament d’una finca de 

Sant Feliu del Racó. 
 
 6.- Aprovació provisional del 

Pla Especial de  Cal Batllori.
 
 7.- Protocol eliminació de 

residus. 
 
 8.- Pressupost municipal per a 

l’any 2.000 
 
 9.- Plantilla municipal per a 

l’any 2.000 
 
10.- Assumptes sobrevinguts 
 
11.- Suggeriments i preguntes. 
 

 
EXCUSA L’ABSÈNCIA 

- Claudi Puigfel Serret 

 
Vist que els reunits constitueixen la majoria legal suficient 
de l’Ajuntament en Ple, el Sr. President obre l’acte i s’entra 
a conèixer els afers inclosos en l’ordre del dia. 
 

 
 



1.- APROVACIÓ DE LES ACTES DE: 28 SETEMBRE I 2 DE NOVEMBRE       
    DE 1999 
 

Tothom manifesta que ha llegit les actes. 
VOTACIÓ: FOU APROVADA PER UNANIMITAT 
 
 

2.- DECRETS DE L’ALCALDIA I ACORDS DE LA COMISSIÓ DE      
GOVERN. 

 
Per ordre de l’Alcaldia es notifica a l’Ajuntament en Ple dels 
Decrets de l’Alcaldia dictats des de l’última sessió plenària 
fins avui, així com les sessions de la Comissió de Govern. 
La Corporació se’n dóna per assabentada. 
Després de la lectura dels Decrets, l’Alcalde informe que com 
a novetat, aprofitant que les sessions del Ple seran radiades 
per ràdio Castellar, cada regidor amb responsabilitat amb una 
cartera o àrea determinada, faran una informació de les 
darreres actuacions, assumptes o gestions de rellevància pel 
coneixement general. Així ho fan de manera correlativa els 
regidors/res d’Esports, Governació, Obres i Serveis, 
Comunicació i premsa, Cultura, Urbanisme, Ensenyament i 
Benestar Social, Règim Intern i Promoció Econòmica, Pla 
Estratègic, Hisenda, Cooperació, i finalment l’Alcalde també 
fa part de les seves gestions portades a terme. 
 
 3.- REGLAMENT D’INSTAL.LACIONS ESPORTIVES. 
 
Vista la proposta de Reglament que fa la Regidoria d’Esports, 
per tal de regular la cessió i l’ús de les instal·lacions 
esportives municipals. 
ATÈS que d’acord amb l’article 162 de la Llei municipal i de 
règim local de Catalunya, l’aprovació d’ordenances i 
reglaments s’ha d’ajustar al procediment següent: 

 ) aprovació inicial 
 ) exposició pública 
 ) aprovació definitiva resolent les reclamacions, i en el 

cas de no haver-hi cap reclamació o suggeriment, 
l’acord inicial esdevé definitiu. 

Estimant d’interès pel municipi disposar d’aquesta Ordenança. 
A l’Ajuntament Ple es proposa l’adopció dels següents 
ACORDS: 
PRIMER.- Aprovar de manera inicial el Reglament de les 
instal·lacions esportives municipals i el règim del seu ús 
general. 
SEGON.- Exposar-ho al públic  durant el termini de 30 dies, a 
partir de l’anunci al Butlletí Oficial de la Província. 
El Sr. Alcalde  explica el perquè del Reglament. Destaca que 
és un reglament genèric que s’haurà d’adaptar en cada cas, a 
cada instal·lació.  



En torn d’intervencions, el Sr. Julio Cesar Pombo pel PP , diu 
que cal concretar dos punts; - la conservació i manteniment de 
les instal.lacions, tenir-ne molta cura,   - i sobre tot la 
normativa d’ús pel que fa al consum de begudes alcohòliques. 
Per IC, el Sr. Josep Rodés es manifesta en igual sentit que el 
representant del PP    
El Sr. Alcalde contesta dient que el control es fa i sobre les 
begudes alcohòliques, només es subministren les permeses. 
VOTACIÓ: FOU APROVADA PER MAJORIA ABSOLUTA, AMB EL SEGÜENT 
RESULTAT: 

Vots a favor: CATORZE(14) dels regidors de CiU, PSC i ERC  
 Vots en contra : CAP  (0) 
     Abstencions: DUES (2), dels regidors d’IC i PP 
 
 
 4.- REGLAMENT DEL CENTRE DE SERVEIS PER A EMPRESES 
 
Vista la proposta de Reglament que fa la Regidoria De Promoció 
Econòmica, per tal de regular els serveis que es prestaran des 
del Centre: cessió de mòduls per a vivers d’empreses o 
empreses de suport i millora al polígon, o la cessió dels 
espais comuns. 
ATÈS que d’acord amb l’article 162 de la Llei municipal i de 
règim local de Catalunya, l’aprovació d’ordenances i 
reglaments s’ha d’ajustar al procediment següent: 

 ) aprovació inicial 
 ) exposició pública 
 ) aprovació definitiva resolent les reclamacions, i en el 

cas de no haver-hi cap reclamació o suggeriment, 
l’acord inicial esdevé definitiu. 

Estimant d’interès pel municipi disposar d’aquesta Ordenança. 
A l’Ajuntament Ple es proposa l’adopció dels següents 
ACORDS: 
PRIMER.- Aprovar de manera inicial el Reglament regulador del 
Centre de Serveis a les empreses. 
SEGON.- Exposar-ho al públic  durant el termini de 30 dies, a 
partir de l’anunci al Butlletí Oficial de la Província. 
Presenta la proposta el Sr. Josep Aldomà  dient que el Centre 
de Serveis està ja en la darrera fase de construcció, i per 
això ara s’aprova el Reglament regulador dels diferents 
serveis i de la utilització que se’n farà. 
En torn d’intervencions el Sr. Julio Cesar Pombo pel PP diu 
que seria bo prioritzar en aquests mòduls, la dona empresària, 
davant d’altres demandes que hi puguin haver per part 
d’aquests nous innovadors. 
El Sr. Josep Aldomà intervé dient que no es pot recollir 
aquesta suggerència ja que seria una discriminació i a més a 
més una il·legalitat. 
 VOTACIÓ: FOU APROVADA PER UNANIMITAT. 
 
 



 5.- ATERMENAMENT D’UNA FINCA DE SANT FELIU DEL RACÓ 
 
Per l’acord de data 8 de gener de 1999, el Jutjat de Primera 
instància i Instrucció núm. 7 de Sabadell, adjudicà a 
l’Ajuntament de Castellar del Vallès, que havia concorregut a 
la subhasta pública, la finca següent: 
“Edificación destinada a café, compuesta de tres cuerpos y 
casa al mismo unido, formando un solo cuerpo entero, compuesto 
todo de planta baja y piso situado en la Parroquia de Sant 
Feliu del Recó, del término de Castellar del Vallès, con 
frente a la carretera de Sant Loenzo, sin número, edificada en 
parte de un terreno de superficie 1.642’12 metros cuadrados. 
Lindante al oriente, parte con las paredes de la casa de los 
sucesores de Jacinto Pujol, parte con terrenos de los mismos y 
parte con un camino, hoy solo camino; a mediodía, com la plaza 
que existe detrás de la Iglesia y con un camino; a poniente, 
parte mediante un pequeño surco o torrentera de rocas, hoy 
calle Sotet; y al Norte, con finca del mismo de D. José 
Antonio cabal, hoy Juan Monras”. 
 
Vist l’informe de l’Arquitecte municipal, justificant la 
necessitat de dur a terme un atermenament del límit est, 
colindant amb la finca coneguda com a “Torre Puig”. 
ATÈS el que disposa l’article 210 de la Llei municipal i de 
règim local de Catalunya i els 136 i següents del Reglament 
del Patrimoni dels ens locals. 
A l’Ajuntament Ple es proposa l’adopció dels següents 
ACORDS: 
PRIMER.- Incoar  expedient d’atermenament d’aquesta finca de 
propietat municipal, notificant aquest acord als propietaris 
dels drets afectats. El dia que s’assenyali es portarà a terme 
els treballs de delimitació que s’inclouen en l’article 141 
del Reglament del Patrimoni. 
SEGON.- Publicar el corresponent Edicte d’informació pública 
al Butlletí Oficial de la Província. 
El Sr. Josep Aldomà defensa la proposta tot dient que aquesta 
finca es propietat de l’Ajuntament i cal, davant d’uns dubtes 
de quins són els límits d’aquesta finca, procedir a fer 
aquesta  delimitació, l’Administració té el privilegi de ser 
ella, la que de forma directa pot procedir a efectuar-ho. 
VOTACIÓ: FOU APROVADA PER UNANIMITAT. 
 

 
6.- APROVACIÓ PROVISIONAL DEL PLA ESPECIAL DE CAL BATLLORI 

 
4.5.- L’objecte de la tramitació del Pla especial és definir el 
grau de protecció i sistema de protecció per aquesta masia, 
atenent a la determinació de protecció parcial i continguda al 
catàleg del Pla General de Castellar del Vallès. 



La proposta de protecció presentada no desvirtua el caràcter de 
“masia urbana” i fixa de manera concisa els elements a protegir 
i el caràcter de les possibles intervencions. 
ATÈS que la proposta del Pla Especial recull l’informe de la 
Direcció General del Patrimoni i ha estat informat pels Serveis 
Tècnics municipals. 
ATÈS el que disposa els articles 49, 57 i 59 del Decret 
Legislatiu 1/1990, de 12 de juliol, pel qual s’aprova la refosa 
dels textos legals vigents a Catalunya en matèria urbanística. 
Vista la delegació de competències a la Comissió de Govern, 
continguda en el Decret de l’Alcaldia del dia 8 de juliol, 
aquesta va aprovar inicialment el Pla Especial en data 10 de 
setembre, i s’exposa al públic a partir del 22 d’aquest mes, 
sense que es revés cap al·legació o suggerència. 
A l’Ajuntament Ple es proposa l’adopció dels següents 
ACORDS: 
PRIMER.- Aprovar provisionalment el Pla Especial de Cal 
Batllori. 
SEGON.- Remetre-ho a la Comissió d’Urbanisme per a l’aprovació 
definitiva. 
El Sr. Josep M Serra presenta la proposta explicant que amb 
aquesta aprovació cal definir el grau de protecció i els 
sistemes de protecció d’aquesta masia.  
El Sr. Alcalde intervé per aclarir que després de l’aprovació 
del Pla General, aquelles finques que entraven dins la 
protecció que establia el Pla General, havien de tramitar una 
figura urbanística que s’anomena Pla Especial, per part de 
poder fer obres en les finques.    
VOTACIÓ: FOU APROVADA PER UNANIMITAT. 

 
 

7.- PROTOCOL ELIMINACIÓ DE RESIDUS  
 

Durant el mes d’octubre de 1997, sorgí un greu conflicte entre 
l’empresa gestora de l’abocador i ajuntaments de la Comarca, 
per la vigència del conveni subscrit l’any 1987 entre Tratesa 
i ajuntaments, i pel preu de prestació del servei d’eliminació 
dels residus. 
De resultes d’aquestes discrepàncies el Síndic de Greuges de 
Catalunya, amb intervenció de la Junta de Residus, va emetre 
dictamen sobre l’abocador de Coll Cardus. De resultes d’aquest 
dictamen i de les conversacions posteriorment  mantingudes amb 
Tratesa pels Alcaldes de: Sabadell, Barberà i Castellar del 
Vallès, comissionats per altres municipis, s’arribà a un 
protocol,  a on es contempla: 

- les tarifes a aplicar des del quart trimestre del 1998 
fins a l’any 2001. 

- Les tarifes a partir del gener del 2002 fins al final de 
la vida útil de l’abocador, que s’establiran en base a 
una sèrie de referents i una fórmula ponderada. 



- també s’estableix en aquest conveni les condicions per a 
l’aplicació de la bonificació del 15% de tarifa, a partir 
de gener del 2.002. El període d’adequació de la tarifa i 
finalment els municipis beneficiats per l’aplicació 
d’aquest conveni. 

Per la qual cosa a l’Ajuntament Ple es proposa l’adopció dels 
següents 
ACORDS: 
PRIMER.- Aprovar el protocol  subscrit amb l’empresa Tratesa, 
per a l’aplicació de les tarifes pel servei d’eliminació de 
residus, a l’abocador de Coll Cardús. 
SEGON.- Remetre aquest acord  a la Junta de Residus, via 
Consell Comarcal, per què aquesta estableixi la corresponent  
resolució en aplicació al dictamen emès pel Síndic de Greuges. 
El Sr. Acalde defensa la proposta esmentant que els residus 
que es recullen a Castellar, gairebé tots, van a parar a 
l’abocador de Coll Cadús, que hi ha un conveni per que els 
municipis del Vallès Occidental aboquin amb un preu per sota 
el preu de mercat, que està un 200% per sota, això vol dir que 
és un preu molt preferent. El conveni té vigència fins l’any 
2.001 i si no s’arriba a cap acord abans, el preu estipulat 
serà estrictament de mercat, es preveu per sobre les 4.000 
pessetes. A la vista dels fets s’ha intentar buscar solucions 
i el protocol que ara es presenta a aprovació, permet abocar a 
Coll Cardús com a mínim fins l’any 2.006, per tant tenim: 

- una garantia d’abocament 
- no s’aplicaran preus de mercat, sinó preus per sota, amb 

un percentatges que variaran, segons la disminució de la 
brossa. 

Torno a ressaltar la importància de l’abocador. Barcelona i 
l’àrea metropolitana, en general s’estan treien de sobre tot 
allò que no volen. En un principi estava previst una 
incineradora nova, a la Zona Franca; s’ha eliminat aquest 
previsió, s’ha substituït per una espècie de gran deixalleria. 
De moment no tenen cap previsió feta i el que no podem 
permetre és que acabin a Coll Cardús o a qualsevol altre forat 
que hi hagi en cap de les comarques del seu costat. 
Sotmetem a aprovació aquest protocol amb l’entesa que creiem 
que és el millor que podem aconseguir fins a l’any 2.006, amb 
unes condicions molt més favorable que qualsevol altre 
fórmula. 
S’obra un torn d’intervencions amb ERC, el Sr. Jordi Permanyer  
,manifesta estar-hi d’acord, però volem insistir que s’ha de 
potenciar molt més una aposta clara i decidida per avançar 
molt més en la recollia selectiva pel que fa a la matèria 
orgànica. Comentar també, com fan altres municipis, la 
separació d’origen de la matèria orgànica, a nivell 
particular, amb això ens estalviaríem  un percentatge molt 
important d’abocament. 



Intervé el Sr. Julio Cesar Pombo, pel PP, dient que el seu vot 
serà a favor, hi ha hagut un conveni entre diversos 
Ajuntaments, i el resultat és poder donar un millor servei al 
nostre ciutadà.  
Per IC el Sr. Josep Rodés mencionada la necessitat de disposar  
de més contenidors, i és manifesta a favor del protocol. 
El Sr. Alcalde pren la paraula per dir que en el proper ple 
del Consell Comarcal  es presentarà el projecte executiu de la 
planta de compostatge. Això vol dir que la brossa orgànica es 
podrà portar en un lloc que no sigui l’abocador, disminuint la 
quantitat. Ple que fa al tema dels contenidors, cal esperar la 
convocatòria de l’any 2.000 que se’n tornaran a demanar. 
VOTACIÓ: FOU APROVADA PER UNANIMITAT. 
 
 

8.- PRESSUPOST MUNICIPAL PER A L’ANY 2.000 
 

Vist l’expedient tramitat per a la confecció del projecte de 
pressupost general per a l’any 2.000 i les seves Bases 
d’Execució, d’import 1.650.000.000 pessetes, a l’Ajuntament 
Ple es proposa l’adopció dels següents 
ACORDS: 
PRIMER.- Aprovar inicialment el pressupost general per a 
l’exercici de 2.000, d’import 1.650.000.000 de pessetes, que 
desglossat per capítols ofereix el següent detall: 
 INGRESSOS 

 ) Operacions corrents: 
CAP. I.-  Impostos directes ................... 725.800.000 
CAP. II.- Impostos indirectes .................   70.000.000 
CAP. III.- Taxes i altres ingressos ........... 390.900.000 
CAP. IV.- Transferències corrents ............. 460.800.000 
CAP. V.-  Ingressos patrimonials ..............    2.500.000 
 

 ) Operacions de capital 
CAP. VI.- Alienació d’inversions reals .....   - - - - - - - -  
CAP. VII.- Transferències de Capital........   - - - - - - - -  
CAP. X.-  Variació de Passius Financers....    - - - - - - - - 

                      
TOTAL INGRESSOS   1.650.000.000   

 
 DESPESES 

a)  Operacions corrents: 
CAP. I.-  Remuneracions de personal ..........  650.000.000 
CAP. II.- Compra béns corrents i serveis......  694.000.000 
CAP. III.- Interessos  .......................     51.000.000 
CAP  IV.-  Transferències corrents ...........   72.000.000 
  

a) Operacions de capital 
CAP. IX.- Variació de passius financers ......  183.000.000 
          
                           TOTAL DESPESES       1.650.000.000 



                                                                         
SEGON.- Aprovar inicialment les bases d’execució de l’indicat 
pressupost. 
TERCER.- Aprovar el programa d’inversions que s’incorporarà 
progressivament al pressupost, mitjançant modificacions 
pressupostàries i en funció de l’estat d’ingressos. 
QUART.- Exposar-ho al públic, per un termini de quinze dies 
hàbils, a efectes d’examen i reclamacions i considerar-ho 
definitivament aprovat si, al finalitzar el termini 
d’exposició, no s’ha presentat cap tipus de reclamació. 
CINQUÈ.- Actualitzar en un 2 per cent, a partir de gener del 
2.000, les retribucions de càrrecs polítics amb dedicació, les 
indemnitzacions a regidors, i assignacions a grups polítics. 
El Sr. Alcalde presenta el pressupost dient que està quadrat 
en 1.650.000. de pessetes. 
Continua al Sra. Rosa Massot  pel PSC que defensa la proposta 
mencionant: que l’estructura del pressupost per aquest any 
vinent difereix molt poc als pressupostos de l’anterior 
legislatura, ja que manca de temps s’ha fet totalment 
impossible variant-me l’estructura. No obstant de cara l’any 
vinent la intenció és  deixar de fer un pressupost 
incrementalista i començar a fer un pressupost per   
programes, que consisteix en definir els objectius a assolir 
per la Corporació, valorant els recursos que precisa per fer-
ho i els beneficis socials que genera, í després s’ha de 
temporalitzar. Es programa la seva execució d’acord amb les 
disponibilitats de recursos de l’Ajuntament i les prioritats 
que es fixin políticament. Aquesta tècnica és mes fàcil 
d’aplicar que el pressupost base 0 i ens evita caure en 
rutines i inèrcies pròpies  del pressupost incrementalista. 
Centrant-se en el pressupost dir que el mes de gener haurem de 
fer la primera modificació pressupostària per incorporar el 
romanent de l’any 1999, i ens permetrà finançar una sèrie de 
noves activitats en les diferents regidories, en el pressupost 
d’ingressos es preveu una millora amb la posada en marxa de la 
inspecció fiscal . Hi ha un altre punt per controlar i alhora 
millorar el ingressos , és un control acurat de les grans 
companyies, llum, telefònica, gas; que abonen a l’Ajuntament 
l’1’5% del seus ingressos. 
Respecte a la resta d’ingressos dir que esperem increments 
significatius en la majoria, que seran fruït del creixement de 
la població, indústria i comerç, i no pas per haver augmentar 
la pressió fiscal, que només ha estat del 2%.  El creixement 
de les despeses de personal no són fruït de noves 
contractacions, i responen a la despesa real del mateix número 
de treballadors que teníem l’any passat. La rebaixa en les 
condicions dels crèdits ens deixen en molt bona situació per 
fer front a les noves despeses per inversions. Continua fent 
un llegida ràpida de les partides. 
Intervé el Sr. Francesc Deu per ERC dient que el seu vot serà 
a favor. Creiem que hi ha matisos i canvis importants 



d’actituds, de la manera de fer front als problemes i als 
reptes que té l’Ajuntament de Castellar, el pacte que s’ha 
portat a terme ens dona més joc i una major participació, 
alhora que també  de la responsabilitat concreta que tenim en 
el pla estratègic. Demanem en el pla d’inversions, un apartat 
que fos dotat amb uns recursos generosos, i és el pla 
d’eliminació de riscos i barreres arquitectòniques, que 
milloren el dia a dia a Castellar. 
Intervé el Sr. Alcalde tot fent una lectura positiva del 
pressupost i destacant el tarannà  de col·laboració mutu, en 
benefici del poble de Castellar. 
És el torn del PP, el Sr. Julio Cesar Pombo demanant: 

- com ha estat confeccionat el pressupost. 
- Que ha motivat el canvi d’actitud alhora de votar el 

pressupost per part del PSC i ERC. 
- Perquè no s’ha demanat una auditoria de comptes per 

comparar les diferències que hi ha entre la legislatura 
passada i l’actual. 

- Perquè no s’ha elaborat un pla d’inversions pels pròxims 
quatre anys. 

Tot referint-se al pressupost fa unes observacions de 
diferents partides i en demana aclariments. 
Finalment per IC el Sr. Josep Rodés manifesta la seva 
abstenció i espera que aquesta unió tingui un bon 
funcionament, al respecte del no control en les companyies de 
gas, llum telefònica, s’ha de trobar la forma de fer un 
seguiment de les seves actuacions. 
El Sr. Alcalde intervé per dir que sobre el control a les 
companyies esmentades s’hi està treballant, són molts els 
municipis que hi estan afectats. Tot seguit aclareix els 
dubtes presentats pel partit popular. I fa menció que 
l’Ajuntament de Castellar és un dels que esta menys endeutat 
de grup de municipis, de les nostres característiques, entre 
altres coses som gairebé el núm. 1 a nivell de recaptació 
voluntària, també tenim un pressupost totalment sanejat, i 
serem un dels pocs Ajuntaments que finançarà tot el seu nou 
endeutament pràcticament amb l’amortització dels préstecs que 
estem pagant actualment; això vol dir  que pocs Ajuntaments 
han optat per anar pagant l’amortització, la majoria ha anat a 
refinançar els préstecs que ja tenien, per poder tenir més 
capacitat. 
Els nous préstecs els hem gairebé quantificat, que cada any no 
superaran en massa el que ja paguem per amortització; és a dir 
el creixement real de l’endeutament de l’Ajuntament de 
Castellar, serà gairebé zero. 
La regidora Rosa Massot pel PSC intervé contestant la 
intervenció del PP, diu que no es contempla la figura de 
partida zero; es pot fer un pressupost incrementalista, un 
pressupost base zero o un pressupost per programes, però mai 
un pressupost partint de zero. Cal ser coherent en les 



votacions que es fan, no es pot votar a favor la proposta 
d’increment d’assignacions i ara mostrar-ne disconformitat. 
Continua explicant la diferència entre inversions, que són 
diners que inverteix l’Ajuntament en fer obres pel bé del 
municipi, i subvencions que són quantitats de diners que es 
destinen a grups/entitats culturals, esportius, etc... Per 
acabar demana al Sr. Interventor que expliqui com es calcula 
d’endeutament del municipi. 
Per ERC el Sr. Jordi Permanyer diu que no han demanat mai una 
auditoria, per què no hi ha hagut cap motiu per demanar-la. 
Tot seguit contesta alguns punts de la intervenció del PP. 
En torn de replica el Sr. Julio Cesar Pombo  pel PP insisteix 
en les partides de ràdio, personal i retribucions. 
El Sr. Alcalde  li contesta. 
VOTACIÓ: FOU APROVADA PER MAJORIA ABSOLUTA, AMB EL SEGÜENT 
RESULTAT: 

Vots a favor: CATORZE (14) dels regidors de CiU,PSC i ERC. 
 Vots en contra: UN (1), del regidor del PP 
     Abstencions:  UNA (1), del regidor d’IC. 
 

9.- PLANTILLA MUNICIPAL PER A L’ANY 2.000 
 

ATÈS que els articles 90 de la Llei 7/1995, de 2 d'abril, 
reguladora de les bases del règim local, 126 i 127 del Reial 
decret legislatiu 781/1986, de 18 d'abril, determinen que les 
Corporacions locals aprovaran anyalment en ocasió del 
pressupost, la plantilla de personal que comprendrà tots els 
llocs de treball degudament classificats, reservats a 
funcionaris i a personal laboral i eventual i que els articles 
126 i 127 del Reial decret legislatiu 781/86, de 18 d'abril, 
contenen els principis informadors per a l'elaboració de les 
Plantilles així com el procediment per a la seva aprovació. 
L'Alcalde-President, a l'Ajuntament Ple proposa l'adopció dels 
següents 
ACORDS: 
PRIMER.- Aprovar la plantilla orgànica d'aquest Ajuntament per a 
l'any 2.000 que es conté en la documentació annexa a aquest 
dictamen i que forma part del mateix, comprenent el detall  
d'aquesta plantilla orgànica, els següents apartats: 
 
A) places de funcionaris de carrera classificades en escales i  

sots-escales. 
 B) places reservades a personal de confiança o assessorament 

especial  
  C) llocs de treballs subjectes a la legislació laboral. 
 
SEGON.- Trametre còpia de la plantilla a la Comunitat Autònoma 
de Catalunya i disposar la seva publicació íntegra al Butlletí 
Oficial de la Província. 
El Sr. Josep Aldoma  presenta la proposta, diu que és idèntica 
a la de l’any passat, la plantilla el que fa es recollir el 



número de places que hi ha de personal funcionari i laboral, 
hi ha un apartat de places reservades a personal de confiança 
o assessorament especial que no existeix a l’Ajuntament. 
Delimita el que és la plantilla i el cost d’aquesta plantilla 
de personal fix de l’Ajuntament, ja sigui funcionari o laboral 
i el cost d’altres contractacions fora de la plantilla que 
responen a necessitats temporals i que quan s’acaba el 
projecte pel qual hem aconseguit un finançament, s’acaba també 
la contractació d’aquell personal. 
VOTACIÓ: FOU APROVADA PER UNANIMITAT. 
 

 
10.- ASSUMPTES SOBREVINGUTS  
 

No n’hi ha. 
 
11.- SUGGERIMENTS I PREGUNTES  

 
Pel regidor d’ERC Sr. Jordi Permanyer  es proposa que tots els 
suggeriments i preguntes que vagin adreçats a una Regidoria en 
concret, si ja es saben amb temps seria convenient la seva 
presentació per escrit, una setmana abans de ple, i així la 
resposta seria donada en el propi Ple.  
Comença pel PP el Sr. Julio Cesar Pombo  diu que els 
contenidors de brossa que hi ha a Sant Feliu del Reco fa dies 
que estant plens, es demana que es recullin. 
Diu que el partit popular presentarà al·legacions a les 
ordenances. 
Demani que se li doni informació respecte els expedients 
disciplinaris oberts a treballadors municipals. 
El Sr. Alcalde pren la paraula per demanar que per una propera 
vegada les reclamacions es facin abans de ple per tal de 
buscar-hi solucions i que tots puguin promunciar-si. 
El Sr. Josep Rodes  per IC, dona les gràcies al regidor 
d’Obres Públiques  per haver solucionat els problemes 
d’arranjament del diversos carrers.   
Pel que fa al transport interior de la població, podria passar 
pel carrer de Sant Llorenç i per davant de l’Ajuntament, així 
se’n  beneficiaria la part antiga del poble?. 
El Sr. Alcalde diu que la intenció d’aquest mini bus es 
acostar les urbanitzacions a la població, també més endavant 
es farà un estudi per fer-ne ampliacions.   

 
I no havent-hi cap cas més assumptes a tractar, essent un 
quart de nou del vespre,   s’aixeca la sessió de la qual 
s’estén la present Acta que signa com a fedatari d’aquests 
acords el Secretari, amb el vist-i-plau del Sr. Alcalde. 
 
 


